
Police, 23 kwietnia 2025 r.  

 

Protokół Nr 3/2025 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Powiatu w Policach 

w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

 

I. Obecność  
Liczba członków komisji   - 7 radnych  

Obecnych na posiedzeniu komisji  - 4 radnych 

 

II. Porządek posiedzenia  
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 2/2025 z dnia 19 marca 2025 r. 

5. Informacja o stanie realizacji „Koncepcji racjonalnego wykorzystania obiektów placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Policki”. 

6. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy 

komisji. 

7. Sprawy różne. 

8. Wnioski i oświadczenia. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1-3.  
Przewodnicząca komisji powitała obecnych. Stwierdziła quorum  

 

Ad 4.  
Protokół Nr 2/2025 z dnia 19 marca 2025 r. został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad 5.  
Informację na temat „Koncepcji racjonalnego wykorzystania obiektów placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Policki” przedstawiła Pani 

Dyrektor Wydziału Edukacji Magdalena Kołakowska. Zapoznała członków komisji 

z finansowaniem koncepcji i jej działaniami i inwestycjami. 

Pani Skarbnik zadała pytanie dotyczące mieszkań na terenie Zespołu Szkół im. Ignacego 

Łukasiewicza. Jednak Pani Dyrektor ani Pan Wicestarosta nie potrafili odpowiedzieć na to 

pytanie. 

Poproszono więc Wydział Edukacji o dokonanie analizy formalno-prawnej dotyczącej 

zajmowanych tak lokali. 

 

Ad 6.  

Komisja procedowała następujące projekty uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Polickiego na 2025 rok, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2025 rok, 

 zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego 

na lata 2025-2040. 

Na pytania członków komisji odpowiedzi udzielała Pani Skarbnik Anna Piasecka-Grzegorek. 

Projekty uchwał zostały jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane.  

 



Ad 7.  
Ustalono termin kolejnego posiedzenia wyjazdowego na dzień 22 maja 2025 r. 

 

Ad 8.  
Wniosków i oświadczeń nie przedstawiono.  

W tym punkcie Pani Jolanta Pisarska zadała pytanie dotyczące wymiany tabletów. Otrzymała 

odpowiedź, że zabezpieczono finanse na to zadanie i sprawa jest w toku. 

Pani przewodnicząca zwróciła się do Pana Wicestarosty i Pani Dyrektor WE o informowanie 

członków komisji o organizowanych spotkaniach dotyczących edukacji oraz imprezach 

edukacyjnych. 

 

Ad 9.  
Posiedzenie zostało zakończone.  


